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PROTOKÓI, NR 67106

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

z dnia 22 marca 2006 roku

Komisja Rewizyjna rozpoczgla obrady o godz.l4.00 w skladzie wg listy
obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu, wg. nastEpuj4cegt
porz4dku:

l. Analiza materialów na sesjg.
2. Sprawy róLne.
Przewodniczqcy Komisji powital zebranych czlonków komisji

oraz przybylych na posiedzenie goéci: Burmistrza M. Wolskiego, ZastEpcq
Burmistrza - M. Piszczka, Kierownika Zakladów Wodoci4gów i Kanalizacji -
Z.Lato orazZastgpcq Kierownika - Pani4B. Janus.

Komisja Rewizyjna rozpoczgla posiedzenie od analizy materialów
na sesjg.

Ad.1
Punkt 6.

Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
Burmistrz M. Wolski udzielil radnym wszelkich wyjaÉnieú dotycz4cych
informacj i z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.

Punkt 7.
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjatych na poprzedniej sesji.

Komisja uwag nie wniosla.
Punkt B.

uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy nq rok 2006.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 9.
(Jchwala w sprawie ustalenia najnizszego wynagroclzenia zasadniczego
w I - szei kategorii zaszeregowania oraz wartoici jednego punktu w zloech
niezbqdnych do sporzqdzenia tabeli miesiqcznych huot wynagrodzenia
zasadniczego pracowników niebqdqcych nauczycielami, zatrudnionych
w placówkach oíwiatowych prowadzonych przez Gminq Jqdrzejów.

Glos zabrala radna E. Wiíniewska. W uzasadnieniu do powyilszej
uchwaly brak jest opinii Zwiqzków Zawodowych potwierdzonych pieczqtkar.
Rozmawialem w tej sprawie ze Zwiqzkami Zawodowymi i zwrócg siE jeszcze
raz o zaopiniowanie tej uchwaly - powiedzialBurmistrz M. Wolski.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.



Punkt 10.
Llchwala w sprawie nadania naz\ryy ulicy polozonej w obrqbie 06 míasta
Jqdrzejowa.

Glos zabral Burmistrz M. Wotski. Zaproponowaliémy nazwaó tE ulicE
Wiosenna.

Komisja uwag nie wniosla.
Punkt II.

Uchwala w sprawie wystryienia do Mínistra Spraw Wewnqtrznych
i Administracji z wnioskiem o dokonanie zmiany granicy administracyjnej

Miasta Jqdrzeiowa i wsi Ksiqze Skroniów, polegajqcej na odlqczeniu czqici
obszaru wsi Ksíqzq Skroniów i wlqczenia go do miasta Jqdrzejowa.
Brak jest uzasadnienia do tej uchwaly. Proszg o wyjaénienie - powiedziala
radna E. Wiéniewska.

Na posied zenie komi sj i zostal poproszony Naczelnik Wyd zialu Rolnictwa
i Gospodarki Gruntami - W. Abramowicz.

Uzasadnienie jest jeszcze w trakcie opracowywania. Brak jest jeszcze
jednego dokumentu ze Starostwa. Na siedem dni przed sesj4 radni otrzymajq
komplet materialów do powy2szej uchwaly powiedzial Naczelnik
W. Abramowicz.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.
Punkt 12.

Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na obciqzenia nieruchomoici komunalnei
sluze bno i c iq gruntow q.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. NieruchomoÉó poloZona miEdzy
ul' Dojazd a uL Przypkowskie go oznaczona jako dzialka nr 248jest pozbawiona
dojazdu do drogi publicznej. Nie jest to uregulowane pod wzglEdem prawnym.

Glos zabrala radna E. wííri".tko. ApeluJe ü Stta4 MieJsdtd. aby
przyjrzata sie. któredy samochody dojezdzaja do tych sklepów.
NajPrawdopodobniej wjezdzaja na chodnik. Kilkakrotnie interweniowanó juz
w tej sprawie.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.
Punkt 13.

Uchwala w sprawie zamiany nieruchomoici komunalnej.
Glos zabrat Burmistrz M. Wolski. Jest to zamiana s4siaduj4cych ze sob4

nieruchomoéci polozonych przy placu T. KoSciuszki i ul. l l Listopada
pomigdzy osob4 frzyczn4 a UrzEdem Miasta. Zamiana ta stworzy szansQ
na lepsze zagospodarowanie tych nieruchomoéci. NieruchomoÉó nabytq
w drodze zamiany moZemy sprzedaó lub zagospodarowaó.
Na nieruchomoéci gminnej, która zostaje zamieniona jest kiosk pana Kucy.
Czy Paústwo radni nie byliby przeciwni gdybym zezvolil Panu Kucy na

wybudowanie kiosku, na parkingu za warzlnvniakiem? - Zapytal Burmistrz
M. Wolski.
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Uporz4dkowaliémy ul. KoScieln4 nie po to Zeby na nowo pozwalaó na handel -
powiedziala radna E. Wiéniewska.
Zasadne wiEc bylo wybudowanie pawilonów po drugiej stronie ul. Koécielnej -
dodal radny K. Chalupka.
Glos zabral Burmistrz M. Wolskí. Zamianapowylszych nieruchomoéci odbEdzie
sig w proporcj i  1:1.
Czy jest to zamiana bez doplaty? - Zapytalaradna E. Wiéniewska.
Tak, jest to zamianabez doplaty - odpowiedzia* Burmistrz M. Wolski.
lJwaíam,2e zamiana ta powinna byó z doplatqdla Gminy, gdy2 pozbywamy siQ
atrakcyjnej dzialki w centrum miasta - powiedziala radna E. WiÉniewska.
Glos zabral M. lMolski. Lepszym rozwiqzaniem, w ramach tej zamiany, bgdzie
przekazanie Gminie ni eruchomoóci o wi pkszej powierzchni.

P skutowaniu Zszei uchwaly radna E. Wiéniewska
wniosek.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.
Punkt 14.

Uchwala w sprawie zamiany nieruchomoici komunalnej.
Glos zabral Burmistrz M. I4tolski. Gmina Jgdrzejów zamienia dwie

niewielkie dzialki graniczqce z cmentarzem éw. Trójcy na nieruchomoéó bgd4cq
w posiadaniu osoby fizycznej równie2 przy w/w cmentarzu. Jest to zamiana
w proporcjach 1:1. Jest propozycja zlqczenia dzialek. Stworzy to szansQ
lepszego zagospodarowania nieruchomoÉci.

Komisja uwag nie wniosla.
Punkt 15.

LJchwala w sprawie zbycia nieruchomoici komunalnej ne rzecz jej
uzytkowników w ieczys tyc h.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Jest to nieruchomoéó na
ul. A. Krajowej. Uzytkownik wieczysty tej nieruchomoéci wyst4pit do nas o jej
sprzedanie.
Jaka bqdzie cena tej nieruchomoíci? - Zapyfal Przewodniczqcy Komisji.
Ceng Wznaczy rzeczoznawca maj4tkonry - powiedzial Burmistrz M. Wolski.
Kto bqdzie pokrywat kosze tego rzeczoznqwcy? zapytala radna
E. Wiéniewska.
RzeczoznawcQ Wznacza Urzqd i ponosi z tego tytutu koszty. NieruchomoÉó
ta oddana jest w wieczyste uzytkowanie. Formalnie Gmina jest wlaécicielem
nieruchomoÉci, pobiera oplaty od nieruchomoÉci, ale nie moae ni4dysponowaó.
Instytucja uZytkowania wieczystego polega na tym, 2e przez okres gg lat
uZytkownik wieczysty dysponuje nieruchomoécia jak wlaéciciel. Jeaeli cena
bpdzie ,,interesuj4ca" to Gmina mole na tej sprzeda|y tylko zarobió
powiedzial Naczelnik W. Abramowicz.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.
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Punkt 16.
Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu
nieruchomoi ci komunalnej.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Jest to nieruchomoSó polozona we wsi
Lasków - Tarszawa. Jest to nieuzytek rolny.
Jaka iest opinia mieszkaúców Laskowa w tej sprawie? Zapytala radna
E. Wióniewska.
Nieruchomoéó ta nie jest mieniem gmintryffi, jest to wtasnoéó komunalna -
odpowied zial N aczelnik W. Abramowicz.

Uchwala w sprawie ustalenia zasad zbycia, wydzierzawienia lub wynajqcia
maiqtku trwalego Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Chodzi tu o moZliwoéó wydzieraawienia
lokalu w Przychodni nr 2. Nie rozmawialem jeszcze z kierownikiem ZPOZ
w sprawie tej uchwaly.

Z uwagi na brak blilszych informacji dotyczqcych powylszej uchwaly
komisja nie zajqla stanowiska w tej sprawie.

Punkt 17.
Uchwala w sprawíe uchwalenia Regulaminu utrzymania czystoici i porzqdku na
terenie miasta i gminy Jqdrzejów.

Na proÉbE Przewodniczqcego Komisji Naczelnik W. Abramowicz
wyjaénil punkt I art. 13 omawianego regulaminu.

Glos zabrala radna E. Wiíniewska. Sqzarezerwowane w budzecie érodki
na wymiang koszy na émieci. Bacznie bede obserwowala ezy jest
to realizowane, poniewaZ wiqkszoéó koszy nie nadajq siE do uzytku.

Proszq wyjainió podpunkt d punktu I art. 4 omawianego regulaminu
(przylqczanie nieruchomoici do nowej sieci kanalizacyjnej)? Zapytal
Przewodn iczqcy Komi sj i.

Ni eruchomo É ó ni ewyp os a2ona w s i eó kanalizacy jnqb Edzi e mu si ala zostaó
wyposaZona w terminie 3 miesiEcy od dnia j.j wykonania. Obowi4zek
podlqczenia nieruchomoSci do sieci kanalizacyjnej jest naloZony przepisami
ustawy o utrzymaniu czystoéci i porz4dku na terenie Gminy. Mozliwe jest nie
wykonanie przylqcza do sieci kanalizacyjnej w przypadku, gdy nieruchomoéó
jest wyposazona w przydomow4 oczyszczalniq scieków lub
brak jest technicznych mozliwoSci przylqczenia nieruchomoSci do sieci
kanalizacyjnej. W tym drugim przypadku nieruchomoéó musi byó wyposa2ona
w bezodplywowy zbiomik écieków odpowiadajqcy standardom wynikaj4cym
zprawa budowlanego - wyjaénieú udzielil Naczelnik W. Abramowicz.

Punkt IB.
(Jchwala w sprawie zasad zbwanía lokati mieszkalnych stanowiqcych wlasnoió
Gminy Jqdrzejów.

Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Proponujg l0 % bonifikaty w celu
sprzedani a jak najwigcej liczby mieszkari komunalnych.
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Glos zabrala radna E. Wiíniewska. Obawiam siQ, 2e moae zaistnieó
podobna sytuacja jak w bloku przy ul. B. Chrobrego, gdzie mieszkaúcy bloku
nie maj4 pienigdzy, nie tworz4 funduszu remontowego. Mo2e to w przysztoáci
grozió zawaleniem zniszczeniem substancji mieszkaniowej. Taka sytuacja moae
mieó miejsce w kaZdym innym budynku.
Glos zabral Burmistrz M. Wolski. Wéród mieszkaúców bloku przy
ul. B. Chrobrego brak jest osoby, która pokierowalaby t4wspólnot4. Wspólnota
Mieszkaniowa praktycznie tam nie istnieje.
Glos zabrala E. Wiiniewska. Czekam na spotkanie z mieszkaricami tego bloku.
Nalezy ztymi ludZmi porozmawiaó i wytlumaczyó im, na czym polega to prawo
i 2e muszqpartycypowaó w kosztach utrzymania tego budynku.
Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Przyjgcie tej uchwaly przenosi pewne
obowiEzki na wlaéciciela. Widaó to na przykladzie dzialania niektórych
wspólnot. Inne narzqdzia ma Gmina, a inne Wspólnota. Nie ma ju| bloków
w caloSci komunalnych, we wszystkich dziatajqwspólnoty.

Na posiedzeniu komisji poruszono równiez sprawQ zmiany uchwaly
o zasadach gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym, pod k4tem
zmiany warunków, jakie musz4 byó spelnione, aby otrzymaó mieszkanie
komunalne.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Jestem za zaostrzeniem przepisów,
ale w calkiem innym kierunku. Je2eli ktoé kupil mieszkanie z zasobu
komunalnego i zbyl go, nie ma prawa staraó siQ o nowy przydzial lokalu
mieszkalnego z zasobów gminnych. W uchwale tej proponowana jest równiez
zmiana, polegaj4ca na wprowadzeniu dodatkowego zapisu, który
w szczególnych sytuacjach pozwalalby na przydzielenie mieszkania, nie bior4c
pod uwagg kryterium dochodu. Generalnie jestem przeciwny takiej zmianie,
poniewaZ zasadq mieszkalnictwa komunalnego jest jego interwencyjny
charakter. Zwracam siQ do czlonków komisji o wypowiedzenie siQ w tej
sprawie.

Glos zabrala radna E. Wiiniewska. Komisja Rewizyjna wypowiedziala
siQ na wczeÉniej szym posiedzeniu i jest prr..i*nu wprowadzeniu takiego
zapisu. Nie mo2na robió wyj4tków w przydziale mieszkaó. Wprowadzenie
takiego zapisu mogloby spowodowaó wiele podejrzliwoéci przy przydzielaniu
lokali mieszkalnych.

Punkt 19.
Uchwala zmieniajqca (Jchwalq I,{r XIX/199/04 Rady Miejskiei w Jqdrzejowíe
z dnia 25 marca 2004r w sprawie uchwalenia Ihieloletniego Planu Ronuoju
i Modernizacii Llrzqdzeri Wodociqgowych i Urzqdzeri Kanalizacyjnych Zakladu
Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowíe na lata 2004 - 2006.

Pani B. Janus omówila radnym uchwalE w sprawie Wieloletniego Planu
Rozwoju i Modernizacji lJrzqdzen Wodoci4gowych i IJrzqdzeh
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Kanalizacyjnych ZW|K oraz przedstawila proponowane
przewidziane w planie do wykonania na 2006 rok.

rnwestyc¡e

Kto bqdzíe polcrywal koszQ podlqczania budynków mieszkalnych na
Piaskach? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.
Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji- odpowiedziala B. Janus.

Kiedy zostanq podlqczeni do kanalízacjí míeszkancy ul. Kadlubka, Cichej
Brzeánicy? * Zapytal Przewodniczqcy Komisji.
Caly projekt tego osiedla jest ujEty w Funduszu Spójnoéci. Jest to inwestycja
bardzo kosztowna. Mieszkaricy musz4 poczekaó na j.j realizacjq
odpowied ziala B. Janus.
Czy na Wolicy bqdzie kontynuowana budowa sieci wodociqgowej? - Zapytal
radny Teofil Sqk.
Jest to ujqte w Funduszu Spójnoéci. Najprawdopodobniej program ten ruszy
w 2007 roku. Jesteémy równiez objqci Krajowym Programem Oczyszczalni
Scieków. Wszystkie ulice na terenie miasta pozostaj4c e bez kanalizacji
i oScienne wioski bedq robione - odpowiedzial Kierownik Z. Lato.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Optaty pobierane przez ZWiK
za odczyf licznika sq wygórowane. Pobieracie comiesigczne oplaty
a odczytujecie liczniki, co drugi miesi4c.

Glos zabral Kierownik ZW\K. - Z. Lato. Jest to oplata abonamentowa
w wysokoíci 2,96 zl. w rozliczeniu na miesi4c. Jest to zgodne z przepisami
ustawy.

Jakie taryfy za wodq i ícieki ma Pan zamiar przedstawió Burmístrzowi
í Radzie w tym roku? Czy na zmienionym poziomie czy nie?- Zapytala radna

E. Wiéniewska. Proszg równiel nie wprowadzaó ludzi w bl4d, Ze ja
zaakceptowaiam stawki za wodE i Écieki. Ja osobiécie oraz Rada nigdy nie
zaakceptowaliémy proponowanych przez ZW|K taryf za wodp i écieki - dodala
radna
E. Wiéniewska.

Glos zabral Kierownik Z. Lqto. Dla mnie taryfy nie sE polityczne, ale
uzasadnione ekonomicznie. Ustosunkowuj4c siQ do wypowiedzi radnej
E. Wiéniewskiej, nie z przymuszonej woli, dwa lata temu, zobowiqzano mnie
do wyremontowania osadników inhoffa na oczyszczalni. Dlatego wyst4piliSmy
o dodatkowe 0,57 groszy nametrze szeéciennym écieków.

Glos zabrala radna E Wíiniewska. Kwota 0,57 groszy na metrze
szeéciennym écieków byla zatwierdzona uchwal4 Rady Miejskiej Cty Pan ma
te pieniqdze na koncie? - Zapytala radna.

Kilkakrotnie na sesjach Rady Miejskiej mówilem, 2e nie staó nas
na remont inhoffów. Wyremontowanie jednego inhoffu kosztuje 1,5 mln. zL.
Zebyímy mogli wyremontowaó inhof$, za pieniqdze z taryf to nale2aloby cztery
lata zbieraó na jeden inhoff. Pieni4dze zebrane z jednego roku ulokowaliémy
w dokumentacjg. Nie moglem odloZyó tych pienigdzy na koncie, poniewa2bylo
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wiele innych, walnych inwestycji np. ul. Pihczowska, Kiliáskiego. Mo2na
sprawdzió, na co pieni4dze zostaly wydane - odpowiedzial KierownikZ.Lato.

Glos zabral Burmístrz M. Wolski. Na najbliZszej sesji zlozE autopoprawki
do przedstawionego planu wieloletniego. Autopoprawki bedq dotyczyly zakresu
zadah przedstawionych w powyZszej uchwale.

Czym jest to podyktowane? - Zapyfata radna E,. Wiéniewska.
IJzgadnialem z kierownikiem, jakie zadania maj4 byó ujqte w planie.
Przedstawiony przez kierownika plan nieco ró2ni siE od przyjgtych zaloAeh. Pod
glosowanie bqd4 poddane tylko te zadania, które wczeÉniej zaakcepfowalem.
Kwota ujEta w wieloletnim planie musi byó mniejsza, ni2 zaproponowana,
poniewaZ ma to odzwierciedlenie w stawkach za wodE i écieki. Im wiqcej zadan
w wieloletnim planie rozwoju i modemizacji urzqdzen wodoci4gowych tym
bardziej odbije siq to na cenie wody i écieków - odpowiedziat Burmistrz
M. Wolski.

Glos zabrala radna E. Wiíniewska. Apeluje o pozostawienie w planie
zadania - przebudowa kanalizacji sanitarnej i studni kanalizacyjnych
w ul. Mieszka I - Prz)'pkowskiego z uwagi na notoryczne awarie.

Punkt 20
Llchwala zmieniajqca uchwalq IVr XXXIV/324/05 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
z dnia 24 maja 2004r. w sprawíe utworzenia zakladu bud2etowego pod nazwq

,,Zaktad Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie".
Glos zabrala rodna E. Wiíniewska. W zalqczonym schemacie

organizacyjnym ZWrK - u podane sq stanowiska pracy. Brak jest
uszczególowienia, ilu pracowników pracuj e w poszczególnych dziatach.

Glos zabral Kierownik Z. Lato. Na dzieh dzisiejszy w Zakladzie
Wodoci4gów jest 70 % etatu. W roku ubieglym zatrudnitem dwie osoby.
Kierownik Z. Lato wyjaénil radnym, dlaczego schemat organizacyjny nie
zawiera dokladnej liczby pracowników. Zobowiqzal siq do jego uzupelnienia.

Glos zabrala E. Wíiníewska. OtrzymaliSmy pismo, w którym Kierownik
Zakladu Uslug Komunalnych zaproponowal Panu przejgcie rozliczania wody
w zasobach mieszkaniowych Zakladu Uslug Komunalnych. Pan w swoim
piÉmie przypomnial o zadlu2eniu Zakladu Uslug Komunalnych wzglEdem
ZWIK - u. Faktyczniejest tak, 2eludzie nie plac4c zamieszkanie w zasobach
komunalnych, nie placq równieZ za wodE. Rozumiem kierownika ZIJK, - u,
który chce ,,zrzució" sprawQ rozliczenia wody naZWIK.
Jak Pan Kierownik widzi ronuiqzanie tej sprawy? Jak pan Burmistrz chce
rozwíqzaé sprawQ ludzi nieplacqcych za mieszkanie? - Zapytala radna.

Glos zabral Burmístrz M. Piszczek. S4 pozwy , wezwania do sqdu i wyroki
eksmisyjne. To wszystko jest realizowane. Po to przytrzymaliémy lokale
socjalne by rodziny, które notorycznie unikajE placenia czynszv mogty byó
eksmitowane z lokali komunalnych. Ostatecznie mo2na odci4ó wodg
od mieszkania, wskazuj4c punkt czerpalny poboru wody.
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Nie widzE takiego rozwiqzania w bloku, gdzie jedni lokatorzy placq
regulamie, a inni nie - powiedzialaradna E. Wiéniewska.

Glos zabral Kierownik Z. Lato. Rozmawialem z Zarzqdem Uslug
Komunalnych w Kielcach i nie ma takiego przypadku, aby miejscowe
wodoci4gi robily odczyty w lokalach wielorodzinnych. Moim zdaniem ta
innowacja ,,nie zda egzaminu".

Aby móc rozmawiaó w tej sprawie, w pierwszej kolejnoéci muszq byó
spelnione wymogi ustawowe - powiedzial Burmistrz M. Piszczek.

Posiedzenie komisji opuécil KierownikZ.Lato orazZastQpca - B. Janus.
Punkt 2 l.

Informacja o dzialalnoíci podstawowej opiekí zdrowotnej na terenie gminy.
Z uwagi na nieobecnoéó Kierownika Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jqdrzejowie - M. Boguslawskiego Komisja Rewizyjna
nie omówita powy1szej informacj i.

Ad.2
Komisja Rewizyjna przychylila sig do proéby o zorganizowanie

Doiynek w miejscowoéci Mnichów.

Czy wyjaínil Pan Burmistrz poruszanq na wczeíniejszym posiedzeniu sprawq
Plywalní Miejskiej? - Zapytalaradna E. Wisniewska.
Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. Pan Bqkiewicz zosfal Kierownikiem
Plywalni Miejskiej w listopadzie 2002 roku. Ustawa z dnia 8 sierpnia 2005r.
o pracownikach samorz4dowych, nie dotyczy osób, które juZ pelnily funkcje
kierownicze.

Po przeanalizowaniu materialów na sesjE Komisja Rewizyjna postawila
nastEpuj4cy wniosek;
Punkt l3( materialy na sesjQ.
Wniosek radnej E. Wiéniewskiej
Wnioskuje, aby zamiana nieruchomosci odbywala sip w proporcji lz | % ,

Z a -  5
Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Komisja zakonczyla posiedzenie o godzJ7.30

Prgfpkplowala,l Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej
i' i-iYb"r c/ l--
Justyña Pisprczyk Sranislaw Ba1&st! ,/, 
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